
Zpráva ze schůzky školního parlamentu 

24. 1. 2024 

 

PŘÍTOMNÍ ZÁSTUPCI TŘÍD:       PŘÍTOMNÍ ZÁSTUPCI ŠKOLY: 
 

5. ročník – Vojta Kněžíček       Ing. Pavel Viskot 

6. ročník – Matyáš Topol        Mgr. Iveta Jebáčková 

7. ročník – Matěj Mrkva 

8. ročník – Matěj Kyprý 

9. ročník – Soňa Viskotová 

 

NÁVRHY JEDNOTLIVÝCH TŘÍD: 

 5. ročník 

Bez připomínek 

6. ročník 

Bez připomínek 

7. ročník 

Diskutují možnost pořízení gauče do třídy 

8. ročník 

Navrhují nepsat více testů v jeden den 

9. ročník  

Bez připomínek 

 

Pan ředitel důrazně vyzývá žáky k větší iniciativě, neboť většina tříd nepřišla s žádnými nápady ani realizací 

projektových přestávek pro své spolužáky. Komentuje také škody vzniklé nainstalováním a nezodpovědným 

používáním basketbalového koše. Klade důraz na bezpečnost a slušné chování při této aktivitě, stejně jako 

na férové jednání v případě škod. 

 

VÝSLEDKY JEDNÁNÍ: 

Nejprve jsme projednávali výsledky některých předchozích návrhů. Jednalo se hlavně o zkušební provoz 

čaje na 1. stupni. Ukázalo se, že by o tuto možnost nebyl velký zájem a škole by se ekonomicky nevyplatila. 

Věc byla projednána i na Pedagogické radě, kde třídní učitelky s těmito závěry souhlasily. 

Gauč do 7. ročníku bohužel není možné, v rámci zachování bezpečnosti v poměrně malém prostoru, 

pořídit. Jako náhrada bude diskutována možnost pořízení dalšího gauče na chodbu. 

Co se testů v jeden den týče, platí pravidlo, že by se v jeden den nemělo sejít vícero velkých písemných 

prací (např. čtvrtletní a jiné práce). Menší opakovací písemky by neměly být překážkou, avšak žákům jsem 

doporučila, aby se na těchto skutečnostech lidsky domluvili přímo s vyučujícími, kterých se toto týká. 

9. ročník chystá na pátek (26. 1.) projektovou přestávku. Ostatní třídy budou intenzivněji jednat o 

možnostech a nápadech na projektové přestávky. 


